
Karadeniz  Bölgemizin  En
Önemli Ürünü Olan Fındık İçin
İsrarla Yaptığımız Olumlu Ve
Haklı  Çağrılarımız
Cumhurbaşkanımız  Tarafından
Karşılık Buldu

thi  –  2019  yılı  Fındık  taban
fiyatlarını   Cumhurbaşkanımız
açıkladılar.Fındık  fiyatları
konusunda,başta  özel
çabaları,gayretleri  ve  çağrıları
yapan,Türkiye Ziraat Odaları Genel
Başkanımız, Şemşi BAYRAKTAR Olmak
üzere  Bizler,Ortahisar  Ziraat

Odası  olarak  Fındık  üreticisinin  emeğinin,olmayan  serbest
piyasada tek ele mahküm olmaması için Ortahisar Ziraat Odası
olarak  hükümete  ve  Cumhurbaşkanımıza  yaptığımız  haklı  ve
olumlu  çağrılarımız  karşılık  bulmuştur.Her  ne  kadar,
maliyetini  hesap  ederek  ve  tarımsal  girdi  enflasyonu  göz
önünde  bulundurarak   olmasını  talep  ettiğimiz,Fındık’ta  20
lira  fiyat  isteği  yerine,bu  fiyatın  biraz  altında  fiyat
açıklanmıştır.Buna rağmen,üreticimiz devletin güçlü ve kararlı
açıklaması  ile  baronlar  olarak  nitelendirdiğimiz,Fındık’ta
üreticimizin alın terini sömürenlere,piyasada istedikleri gibi
at  koşturmalarına  fırsat  verilmemiştir.Bu  perspektiften
bakıldığında,  Cumhurbaşkanımız,  olması  gereken  ve  bizimde
israrla sürekli vurguladığımız,Fındık alımı konusunda,Fındık
hasadı  başlamadan  önce,  TMO  nun  hemen   devreye
sokulması,fiyatın bir an önce açıklanması yönündeki israrlı 
talebimiz gerçekleştirilmiştir.Bu da bizleri,Fındık üreticimiz
adına  mutlu  etmiş  ve  sevindirmiştir.Bu  güçlü  ve  zamanında
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yapılan  açıklamanın  Fındık  üreticimize  olumlu  olarak
yansıyacağını düşünüyorum.Bu konuda Cumhurbaşkanımıza ve katkı
sunan,  caba  sarf  eden  tüm  hükümet  ve  muhalefet  millet
vekillerimize teşekkür ediyorum.Bu açıklamanın ardından, hemen
beklemeden, TMO nun tüm hazırlıklarını yapıp Fındık alımı için
harekete  geçmesini  istiyoruz.Çünkü  olmayan  serbest  piyasada
TMO  nun  bulunması  ve  Fındık  alması,piyasayı  güçlü  şekilde
etkileyecek ,üretici lehine piyasada açıklanan fiyatın biraz
üzerinde bir fiyatın oluşacağını düşünüyorum.Ziraat Odalarımız
ve Ortahisar Ziraat Odası olarak milli ürünümüz ,Karadeniz
insanının tek önemli geçim kaynağı olan Fındık konusunda her
zaman  üreticimiz  Lehine  taleplerde  bulunduk.Hükümetimizden
milletvekillerimizden,boş ve makül olmayanan,hiç bir talepte
bulunmadık.İsrarla ne istedikse,zaman zaman,eleştirdikse,bunu
Fındık  üreticimiz  mağdur  edilmesin.Çektiği  zahmetli  ve
meşakkatli çileden sonra emeğinin ve alın terinin karşılığını
alması için yaptık.Bu güne kadar,Ortahisar Ziraat Odası Olarak
hep  üreticimizin  ve  bu  yolda  emek  sarf  eden  çiftçi
kardeşlerimizin  yanında  yer  aldık,Almayada  devam
edeceğiz.Fındık  piyasasında  ortamı  boş  bulup  at
koşturan,alınterini  sömürenlerlede  mücadelemiz,  üreticimiz
adına ve lehine devam edecektir.Bu sezon ve bundan sonraki
yıllarda  Fındıkta  çok  daha  istikrarlı  günlerin  olacağına
inanıyor,bu  açıklamanın  ve  kararın  ülkemize  devletimize  ve
çiftçimize hayırlı olmasını yürekten temenni ediyorum.
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